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Nr Sak Ansv. Tidsfrist 

    

01/21 
Oppdatering utvalg. Rask oppdatering med tanke på aktiviteter, 
og aktiviteter som er avlyst. (Kan vi igjen søke kompensasjon?) 
Fuglehund 
Har avlyst jaktprøve og utstilling første halvår. 
Rifle 
Avlyst jaktfeltstevne første halvår. 
Hagle 
Avlyst stevne i mai 

Terje tar tak i saken og kontakter Dag Twist som har håndtert 
dette før. Terje tar også tak i klubbens lånevåpen så dette skal bli 
brukbart igjen. 

 

Terje 

 

Til neste møte 

02/21 
Nytt hus på haglebanen. Johnny har fått tegnet et bygg som gir 
mulighet for kiosk, kontor, toalett og samlingsrom. 
Pris, gjennomføring, søknad av midler etc. 
 
Terje H informerer om planene for et multibrukshus. Johnny H vil 
få huset kostnadsberegnet huset.  

 

 

Johnny H 

 

 

ASAP 



   
 

03/21 
Status bomvei. 
Kommunen har kommet på banen. De ønsker en bedre utredning 
av hvor banen skal stå. Status pr nå er at beslutningen om 
beliggenhet ligger «på is» 

  

04/21 
Foreningens internettside.  
Vi bør gå i gjennom å sørge for at styreinformasjon og kalender er 
oppdatert/blir oppdatert. Rutiner. 
Erik T har fått tilgang og vil oppdater sidene. 

 

Erik T 

 

05/21 
Det kom et forslag på årsmøtet ang type jakker til alle i 
utvalgene. 
Det ble sagt at dette tar vi videre i styret. 
 
Styret ønsker ikke å bruke penger på dette nå. Økonomien må 
rettes mot bygging av nytt hus på haglebanen. 

  

06/21 
Årsmøtet var i år litt for dårlig planlagt fra styrets side. 
Foreningens første på Teams, men vi kunne vært litt tidligere ute 
med både agenda og diverse informasjon som skal/kan deles. 
Dette er kun et huskepunkt, slik at vi gjør det bedre neste gang. 
Forhåpentligvis i fysisk form. 
 
Årsmøte for 2022 skal planlegges bedre! 

 

 

 

Terje H. 

 

07/21 
Intern sak/Unntatt offentligheten 
 

  

08/21 
Generelt 
Valgkomite. Vidar Nilsen kan sitte en runde til. 
 
Vedlikehold av leirduekaster og opplæring av utvalget ca 25.000,- 
for 3 dager. Styret er enig at dette er vel investerte penger 
 
Vedlikehold og oppgradering av overbygd trapbane. Pris 15.000,- 
Styret er enig at dette er vel investerte penger 
 
Som bestemt på årsmøtet ble foreningens regnskap signert av 
sittende styret 

Terje H 

 

Terje H 

 

Terje H 

 

 


